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 Tilstede Fraværende   
Medlemmer:  Referent: Anette Bæk 

 
Kjeld Pedersen (KP) 
Esben Lindgaard (EL) 
Simon Bøgh (SB) 
Jan Anker Nielsen (JAN) 
Peter Kjær Kristensen (PKK) 
Aja Konnerup (studerende)  
Rasmus Frost (studerende) 

Niels Gorm Rytter (NGR) 
Astrid Heidemann Lassen (AHL) 
 

Dagsorden  
Referat 

Punkter Bilag/ Forslag I/B/D Kommen
tarer/ 
Ansvarlig
: 

 

1.  Velkommen til Aja og Rasmus   I   Aja og Rasmus startede med at fortælle, hvilke studier de kommer fra. Aja læser 
OIM og Rasmus læser det samme.  
 
De studerende blev introduceret til, hvad de kan bruge institutrådet til og at de 
som repræsentanter kan videreformidle information til deres medstuderende om, 
hvad der foregår på instituttet. Det eneste krav til dagsordenen er, at det i høj 
grad skal være noget, der har relevans for de studerende. Rasmus og Aja vil 
kontakte studerende fra andre institutter for at få mere viden om, hvad de bruger 
institutrådet til på deres uddannelser.  
 
Institutrådet er i høj grad en udløber af, at skolerne er blevet nedlagt og at 
rådgivningen i forbindelse med uddannelserne nu ligger hos studienævnene på 
de individuelle institutter. Dette anses som en fordel, da der på denne måde ikke 
skal koordineres mellem flere steder i forhold til at få tingene til at gå op og 
betyder, at instituttet tager mere ejerskab af uddannelserne.  
 
 

2.  Kvalitet i uddannelserne     
På mødet drøftede deltagerne de udfordringer, der er i forhold til både økonomi 
og undervisernes tid, men også i forhold til måden at undervise på – E-learning 
vinder mere og mere indpas. Den generelle holdning var, at ikke al undervisning 
er forenelig med E-learning, og at det er ønskeligt på sigt at have en kombination 
af denne undervisningsform og decideret undervisning, hvis dette giver mening. 
Muligheden for at nedsætte fokusgrupper med henblik på at vurdere værdien af 
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E-learning blev ligeledes diskuteret, men da denne undervisningsform ikke 
anvendes på Aalborg Universitet endnu, ligger det ikke lige for pt.   
 
KP gennemgik kort organiseringen af instituttet, økonomiske modeller i forhold 
til, hvor pengene kommer fra og til sidst blev planerne om at samle alle 
laboratoriefunktionerne og Fysik og Matematik på Fibigerstræde i 2021 
præsenteret.  
 
 

3.  Evt.    Intet. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


